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 Protokół z II sesji 

Rady Powiatu Kutnowskiego 

z dnia 22 maja 2024 roku 

Protokół Nr II/2024 

Z Sesji Rady Powiatu z dnia 22 maja 2024 roku 

Posiedzeniu Przewodniczył – Marek Drabik – Przewodniczący Rady Powiatu 

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie – 08:00 

Zakończono o godzinie – 09:50 

Obecni na posiedzeniu wg listy obecności, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

a) zaprzysiężenie Radnego Rady Powiatu Kutnowskiego Pana Pawła Ślęzaka, 

2. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 2024 rok, 

b) zmiany uchwały o uchwaleniu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Kutnowskiego na lata 2024-2040, 

c) nadania statutu dla Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej we Franciszkowie, 

d) zmiany uchwały Nr 123/XX/20 Rady Powiatu Kutnowskiego z dnia 28 maja 2020 roku 

w sprawie organizacji wspólnej obsługi administracyjnej, finansowej i organizacyjnej 

jednostek organizacyjnych instytucjonalnej pieczy zastępczej zaliczonych do sektora 

finansów publicznych, dla których organem prowadzącym jest Powiat Kutnowski, 

e) zmiany uchwały Nr 121/XX/20 Rady Powiatu Kutnowskiego z dnia 28 maja 2020 roku 

w sprawie utworzenia placówki opiekuńczo-wychowawczej typu socjalizacyjnego pod 

nazwą Dom Dla Dzieci „Jaś" we Franciszkowie, 

f) zwiększenia wysokości środków finansowych na utrzymanie dziecka w placówce 

opiekuńczo-wychowawczej typu rodzinnego oraz na bieżące funkcjonowanie 

placówki opiekuńczo-wychowawczej typu rodzinnego, działającej na terenie Powiatu 

Kutnowskiego, 

g) zmiany liczby członków oraz składu osobowego Komisji Edukacji, Kultury i 

Bezpieczeństwa Publicznego Rady Powiatu Kutnowskiego, 

h) powołania Komisji Doraźnej ds. zmian w Statucie Powiatu Kutnowskiego, 

i) wyboru Przewodniczącego Komisji Doraźnej ds. zmian w Statucie Powiatu 

Kutnowskiego. 

3. Zakończenie obrad. 

Punkt 1 

00:06:01 – 00:08:55 

Marek Drabik: 

Szanowni Państwo, stwierdzam, że jest 18 radnych, także możemy obradować i przystępujemy do… 

do odczytania porządku obrad. Jednocześnie otwieram II sesję Rady Powiatu Kutnowskiego. 

(nieczytelny zapis) teraz porządek obrad. 

(Przewodniczący Rady odczytuje porządek obrad, który stanowi załącznik do protokołu.) 
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I teraz przeczytam wniosek, który złożył Zarząd przed powołaniem dzisiejszej sesji. Wniosek wpłynął 

dnia 16 maja 2024 roku. Podpisał, w imieniu Zarządu, Starosta Kutnowski Daniel Kowalik. I teraz 

oddaję głos Panu Staroście. 

00:08:57 – 00:09:26 

Daniel Kowalik: 

Szanowni Państwo, w związku na konieczność proceduralną, czyli konieczność zaprzysiężenia 

radnego, którego nie było na pierwszej inauguracyjnej sesji, wnoszę o uzupełnienie porządku obrad w 

punkcie 2a: „zaprzysiężenie Radnego Rady Powiatu Kutnowskiego Pana Pawła Ślęzaka”. Pozostałe 

punkty by były ułożone w kolejności. Dziękuję. 

00:09:32 – 00:09:49 

Marek Drabik: 

Dziękuję Panie Starosto. (nieczytelny zapis) Państwa, w punkcie 1 będzie podpunkt a, czyli „przyjęcie 

od Pana Pawła Ślęzaka roty ślubowania”. Teraz podam ten... Słucham. 

00:09:51 – 00:10:41 

Piotr Łaszewski: 

Panie Przewodniczący, wniosek inicjatywa, bo my jako Klub Radny Komitet Obywatelski w dniu 14 

maja złożyliśmy, na podstawie art. 15, ust. 11 ustawy o samorządzie powiatowym, projekt, 

stanowisko, uchwały, które przełożyliśmy Panu Przewodniczącemu w załączeniu. Jak Pan 

Przewodniczący był łaskaw może w jednym, dwóch zdaniach uzasadnić, czemu to mimo przepisu 

mówiącego o tym, że Przewodniczący Rady Powiatu jest zobowiązany wprowadzić do porządku 

obrad najbliższej sesji Rady Powiatu projekt uchwały zgłoszony przez klub radnych, jeśli wpłynął on 

do Rady Powiatu, co najmniej na 7 dni przed rozpoczęciem sesji Rady. Jakbyśmy tylko się dowiedzieli, 

jako klub z jakich to powódek, no jakim uzasadnieniu, jakiej interpretacji nie zostało to wniesione w 

porządku dzisiejszych obrad. 

00:10:42 – 00:11:05 

Marek Drabik: 

Dziękuję. Głos zabierał Pan Piotr Łaszewski dla osób, które by obserwowały przez internet. 

Wyjaśniając Panu Radnemu, informuję, że sesja ma charakter nadzwyczajny i ten… ten Państwa 

wniosek nie został ujęty w programie. Dopytam, czy Pan Starosta chciałby zabrać głos w tym 

temacie? Jeśli nie, to ja załatwię sprawę. 

00:11:05 – 00:11:11 

Daniel Kowalik: 

Znaczy ja bym proponował najpierw przegłosować zmianę porządku obrad, o którą zawnioskowałem. 

00:11:14 – 00:11:44 

Marek Drabik: 
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Dziękuję. Także poddaję ten wniosek pierwszy, żeby wszystko porządkować. Następnie ewentualnie 

będziemy dywagować, co dalej. Poddaję wniosek Pana Starosty pod głosowanie. To jest w punkcie 1, 

podpunkt a, czyli głosowanie Pana Pawła Ślęzaka. Nie, przepraszam, nie głosowanie, tylko rota 

ślubowania, tak. Głosowanie już było wcześniej. Także głosowanie będzie imienne. Słucham. 

00:11:45 – 00:12:10 

Daniel Kowalik: 

Może jeszcze w kwestiach takich formalnych, zaprzysiężenie przed pierwszą sesją mogło się odbyć, 

ale ustawa wskazuje, że w sytuacji, kiedy któryś z radnych jest nieobecny to… ta… to zaprzysiężenie 

musi się odbyć na kolejnej Radzie Powiatu, więc dlatego musi tym razem w porządku obrad znaleźć 

się taki punkt, bo inaczej mogą być podważone te zaprzysiężenia. Tak, żebyśmy mieli świadomość, bo 

było inaczej na pierwszej sesji. 

00:12:10 – 00:13:43 

Marek Drabik: 

Dziękuję, bardzo słusznie. Zgłaszam odpowiedź. Sesja może mieć charakter nadzwyczajny lub 

zwyczajny, to już nie odgrywa roli. Tam to przysiężenie… zaprzysiężenie musi się właśnie odbyć na 

najbliższej sesji, a tą najbliższą sesją jest ta dzisiejsza. Poddaję wniosek pod głosowanie. Kto jest za, 

(nieczytelny zapis) listę obecności. To znaczy, kto się za, kto się wstrzymuje lub przeciw? 

Marek Drabik: Jestem za 

Marta Gajewicz: Jestem za 

Artur Gierula: Jestem za 

Agnieszka Janus: Jestem za 

Tadeusz Kaczmarek: Jestem za 

Justyna Karpiak: Jestem za 

Daniel Kowalik: Jestem za 

Magdalena Krupińska-Kotulska: … 

Marek Kubasiński: Jestem za 

Anna Konwerska: Jestem za 

Edyta Ledzion: Jestem za 

Piotr Łaszewski: Jestem za 

Ryszard Olesiński: Jestem za 

Emilia Paryż: Jestem za 

Jolanta Pietrusiak: Jestem za 

Jacek Sikora: … 
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Małgorzata Stępniewska: Jestem za 

Andrzej Szarwas: Jestem za 

Paweł Ślęzak: Jestem za 

No chyba Pan Paweł Ślęzak jeszcze nie może głosować. Także do Pana Pawła… czytam z rozpędu, ale 

do Pana Pawła (nieczytelny zapis) później. 

00:13:43 – 00:13:46 

Paweł Ślęzak: 

Ale ja nie… nie rozumie, dlaczego nie mogę (nieczytelny zapis). 

00:13:46 – 00:14:07 

Marek Drabik: 

Bo Pan radnym jeszcze nie jest. 

Tomasz Walczewski: Za 

Mirosław Ziółkowski: … 

Stwierdzam, że w wyniku głosowania przy 17 głosach za, wniosek został przegłosowany. 

Punkt 1a 

00:14:07 – 00:14:35 

Marek Drabik: 

Czyli w podpunkcie 1 jest… w punkcie 1 jest podpunkt a. Do realizacji, którego przystępujemy właśnie 

w tym momencie. Proszę Pana Pawła Ślęzaka o podejście tutaj do stołu, że tak powiem (nieczytelny 

zapis). Ja teraz odczytam rotę ślubowania. 

00:14:35 – 00:15:16 

Dorota Krystyna Wiosetek: 

(nieczytelny zapis) i na tę okoliczność chcę Panu wręczyć stosowne zaświadczenie potwierdzające ten 

fakt. Jednocześnie chciałam Panu złożyć serdeczne gratulacje z tego powodu oraz życzyć pełnej 

satysfakcji oraz spełnienia w wypełnianiu tego społecznego (nieczytelny zapis). Bardzo dziękuję. 

00:15:16 – 00:15:17 

Paweł Ślęzak: 

Dziękuję bardzo. 

00:15:26 – 00:15:39 

Marek Drabik: 

(nieczytelny zapis) pozostanie. Czytam rotę ślubowania. (nieczytelny zapis). 
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00:15:40 – 00:15:40 

Paweł Ślęzak: 

Raz, raz. 

00:15:43 – 00:16:02 

Marek Drabik: 

Uroczyście ślubuję rzetelnie i sumiennie wykonywać obowiązki wobec Narodu Polskiego, strzec 

suwerenności i interesów Państwa Polskiego, czynić wszystko dla pomyślności Ojczyzny, wspólnoty 

samorządowej powiatu i dobra obywateli, przestrzegać Konstytucji i innych praw Rzeczpospolitej 

Polskiej. Tak mi dopomóż Bóg. 

00:16:03 – 00:16:05 

Paweł Ślęzak: 

Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg. 

00:16:07 – 00:18:25 

Marek Drabik: 

Dziękujemy. Proszę o zajęcie miejsca. Gratuluję jednocześnie Panu. Zanim przystąpimy jeszcze do 

elementu… do podpunktu a w punkcie 2, odpowiem Panu Piotrowi Łaszewskiemu na problem, który 

podjął. Odczytam Panu po prostu opinię prawną, tą opinię, którą trzeba i na tym zakończymy.  

Szanowny Pan Piotr Łaszewski, Przewodniczący Klubu Radnych Komitet Obywatelski.pl… Klubu 

Radnych Komitet Obywatelski.pl. W odpowiedzi na pismo Klubu Radnych Komitet Obywatelski pl, z 

kropką, z dnia 14.05.2024 rok, data wpływu: 14.05.2024 rok, informuję, że najbliższa sesja, czyli ta 

obecna, Rady Powiatu Kutnowskiego wyznaczona na dzień 22.05.2024 rok na godzinę 8.00, zwołana 

została w trybie art. 15 ustawy 7 z dnia 5 czerwca 1998 rok o samorządzie powiatowym i na wniosek 

Zarządu Powiatu Kutnowskiego z porządkiem obrad wskazanym przez wnioskodawcę, przekazanym 

do radnych oraz zawiadomieniem o zwołaniu tej sesji. Nie jest dopuszczalne rozszerzenie przez 

Przewodniczącego porządku obrad sesji, tzn. moim, sesji nadzwyczajnej o sprawy niebędące 

przedmiotem wniosku o zwołanie takiej sesji. Do zmiany porządku obrad sesji, zwołanej w trybie 

nadzwyczajnym, uprawniona jest natomiast Rada Powiatu bezwzględną większością głosów 

ustawowego składu Rady, pod warunkiem uzyskania zgody wnioskodawcy na wprowadzenie 

proponowanej… proponowanej zmiany, art. 15, ust. 2, w związku z art. 15, ust. 8 ustawy z dnia 5 

czerwca 1998 rok o samorządzie powiatowym. Podpisany Marek Drabik. (nieczytelny zapis) do 

odebrania. 

Punkt 2a 

00:18:27 – 00:18:36 

Marek Drabik: 

I tym sposobem przechodzimy do punktu… podpunktu a. To jest wprowadzenie zmian w budżecie 

powiatu na rok 2024. 

00:18:37 – 00:18:50 
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(nieczytelny zapis) 

00:18:52 – 00:18:59 

Marek Drabik: 

Proszę o przybliżenie zmian Panią Skarbnik. Poproszę. 

00:19:00 – 00:34:51 

Jolanta Skowrońska: 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie 

powiatu na 2024 rok z autopoprawką, którą Państwo otrzymaliście, jest związany ze zmianą w planie 

dochodów, w planie przychodów, w planie wydatków, w tym również zadań inwestycyjnych, w planie 

dotacji udzielonych z budżetu powiatu na 2023 rok oraz zmiany deficytu. Po pierwsze, dochody 

ulegają zmianie, po jednej stronie - zmniejszenie na kwotę 3 365 834,17 zł i po drugiej stronie - 

zwiększenie 8 535 655,88 zł. Jeżeli chodzi o zwiększenia, wszystkie małe kwoty rzędu kilkuset, bądź 

niewiele ponad tysiąc złotych wynikają z aktualizacji planu dochodów, szczególnie z wniosków 

złożonych przez kierowników jednostek organizacyjnych powiatu, tam, gdzie dochody zostały 

wypracowane w kwotach wyższych, niż ustalony plan, bądź tego planu nie ma. Po pierwsze, duża 

zmiana w planie dochodów na kwotę 5 770 290 zł jest związana z podpisaną umową i to jest z tym 

związana autopoprawka na dofinansowanie drogi, którą będę omawiała przy zadaniach i przy 

wydatkach. Kolejna zmiana 250 000 zł jest związana z… ze zmianą klasyfikacji budżetowej. 

Mianowicie „zajęcie pasa drogowego” do tej pory znajdowały się w rozdziale 756/18, paragraf 049, 

teraz 695, paragraf 062 i jest to związane z ostatnim stanowiskiem Ministerstwa Finansów. Kolejne 

zwiększenie 27 383 zł jest z tytułu odszkodowania za nabycie praw własności działki od Województwa 

Łódzkiego. Następnie, 190 000 to są… to jest dotacja z Funduszu Wsparcia Wojewódzkiej Straży 

Pożarnej dla Państwowej Straży Pożarnej. Środki - zmniejszenie w kwocie 200 000 jest związane ze 

zmianą klasyfikacji, to co omówiłam, dotyczące pasa drogowego… opłat za zajęcie pasa drogowego. 

Następnie 20 000 - wpływ dotacji na realizację zadania pod nazwą „Zdrowe Łódzkie na plus”. Kolejne 

zwiększenie w kwocie 1 573 112,20 zł jest związane z wnioskami dyrektorów domów pomocy 

społecznej, zwiększenie z tytułu odpłatności za pobyt mieszkańców w tym… w tych domach, z czego 

Wola Chruścińska - 810 000, Dom Pomocy Społecznej przy Krzywoustego - 70 000, Dom Pomocy 

Społecznej przy Oporowskiej - 144 000, Dom Pomocy Społecznej w Pniewie - 342 112,20 zł i Dom 

Pomocy Społecznej w Wojszycach - 207 000. Również Dom Pomocy Społecznej w Pniewie uzyskał 

zwrot z tytułu… za sprawienie pogrzebu dla mieszkańca w kwocie 7 996,80 zł i również Dom Pomocy 

Społecznej w Pniewie uzyskał odszkodowanie za uszkodzone mienie w kwocie 15 891 zł. Następne 

zwiększenie w kwocie 14 976 są to środki… jest to dotacja otrzymana od Powiatu Łęczyckiego i 

Gostynińskiego za uczestników (nieczytelny zapis), które są na terenie powiatu kutnowskiego. 40 000 

są to środki PFRON - realizacja zadań przez Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Kutnie. Pierwsza 

taka drobna, Placówka Opiekuńczo-Wychowawcza we Franciszkowie również zwiększa dochody na 

kwotę 800 zł. Zmniejszenie na kwotę 2 443 754,94 zł jest związane z realizacją zadań inwestycyjnych 

współfinansowanych ze środków Polskiego Ładu. Są to już kwoty po przetargach i zmniejszenie tego 

zadania ze środków pochodzących z Polskiego Ładu. Również Zarząd podpisał umowę na 

dofinansowanie budowy boiska przy Zespole Szkół w Żychlinie na kwotę 285 000 oraz Dom Pomocy 

Społecznej przy Oporowskiej i w Pniewie składał wnioski do PFRON na zadania inwestycyjne i 

otrzymane dofinansowanie w łącznej kwocie 311 927,88 zł, z czego Oporowska - 206 664,27 zł, a  
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Pniewo - 105 263,61 zł i to mówię przy zadaniach inwestycyjnych. I ostatnia zmiana, zmniejszenie na 

kwotę 722 079,23 zł, również jest związana z zadaniami inwestycyjnymi i kwotami po przetargowymi, 

zmniejszenie z… o promesę inwestycyjną środków z Polskiego Ładu. Następnie zwiększa się 

przychody, z czego wolne środki o kwotę 4 mln 614, 19 gr, 97… 19 zł, 97 gr, a nadwyżka z lat 

ubiegłych zmniejsza się o 2 276 158,97 zł. Załącznik 3 dotyczący wydatków w wielu pozycjach będzie 

się pokrywał z kolejnym załącznikiem dotyczącym zadań inwestycyjnych, ale ten zanumerowany 

numerem 3 jest związany, po pierwsze w rozdziale 614 - zmniejszenie i zwiększenie. Zmniejszenie - 4 

616 283,74 są to zadania inwestycyjne, natomiast zwiększenie - 9 617 151 zł na wydatki statutowe 

bieżące i jest to związane z realizacją zadania drogi i tej autopoprawki drogi pod nazwą „Remont 

drogi powiatowej nr 2144E Kutno - Imielno - Kołomia – Morzyce”. Następna zmiana w rozdziale 

750/20 - zwiększenie o kwotę 354 638 zł, również wydatki statutowe, zabezpieczenie środków na 

zakup energii. Kolejna zmiana w rozdziale 750/95 to zadania inwestycyjne, które za chwilę będę 

omawiała. 754/95 - zwiększenie o 190 000. Jest to dotacja dla państwowe… uzyskana dla Państwowej 

Straży Pożarnej po dochodach i również po stronie wydatków. Zabezpiecza się również środki w 

rozdziale 757/02 - obsługa papierów wartościowych, w skrócie mówiąc odsetki od zaciągniętych 

kredytów i pożyczek. Kolejna zmiana to rezerwy ogólne i celowe. Dokonuje się zwiększenia na łączną 

kwotę 161 892,97 zł, z czego ogólna - 61 892,97 i oświatowa o 100 000 zł. Następne zmiany są 

związane z wnioskami kierowników jednostek organizacyjnych, Zespół Szkół nr 2 w 801/15 - 

zwiększenie o 3 000 zł. Również kolejne zwiększenie w rozdziale 801/95 i to jest związane z 

załącznikiem inwestycyjnym, które za krótką chwilę. „Zdrowe Łódzkie” - otrzymane środki 

wprowadza się w rozdziale 851/95. Domy pomocy społecznej, również zwiększenie o ich wnioski oraz 

zmiany w zadaniach inwestycyjnych w domach pomocy społecznej. Następne, zmniejsza się środki 

Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności o kwotę 315 000. Działalność placówek opiekuńczo-

wychowawczych jest to związane z wnioskiem dyrektora placówki opiekuńczo-wychowawczej, 

wniosek zwiększający w związku ze zwiększeniem dochodów na kwotę 800 zł i ostatni rozdział 995 

również związany z zadaniami inwestycyjnymi. I teraz przechodzimy do zadań inwestycyjnych. 

Pierwsza zmiana, zmniejszenie zadania pod nazwą „Modernizacja drogi powiatowej nr 2123E” o 

kwotę 49 872,55 zł. Kolejna pod nazwą „Modernizacja dróg nr 2142E, 2140E, 2133E, 2134E” - 

zmniejszenie o kwotę 1 596 965,85 zł. I kolejne zmniejszenie, „Modernizacja dróg powiatowych nr 

2172E, 2110E i 2160E” - zmniejszenie o kwotę 525 690,40 zł. I ostatnie w rozdziale 614 zmniejszenie 

o środki z Polskiego Ładu w… na zadaniu pod nazwą „Modernizacja drogi powiatowej 2123E” o kwotę 

2 443 754,94 zł. Kolejna zmiana jest porządkująca w związku ze zmianą nazwy zadania. 

Dotychczasowe zadanie pod nazwą „Zakup samochodu osobowego na kwotę 200 000” zostaje zdjęte, 

a na tę samą kwotę wprowadzone pod nazwą „Zakup samochodów na potrzeby Starostwa 

Powiatowego w Kutnie”. Następne… następna zmiana, wprowadzenie nowego zadania pod nazwą 

„Budowa boiska sportowego przy Zespole Szkół w Żychlinie” na kwotę 600 000 zł, z czego, tak jak 

przy omawianiu dochodów, było zwiększenie dochodów o uzyskane środki na dofinansowanie w 

kwocie 285 000 zł. Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 zwiększający zadanie inwestycyjne pod 

nazwą „Wymiana okien w sali gimnastycznej w Zespole Szkół Zawodowych nr 2 w Kutnie” o kwotę 

3 000 zł. Nowe zadanie pod nazwą „Budowa linii kablowej niskiego napięcia ze złączami kablowo-

pomiarowymi dla zasilania budynków Domu Pomocy Społecznej w Wojszycach” na kwotę 72 000. 

Następnie nowe zadanie pod nazwą „Rozbudowa budynku Domu Pomocy Społecznej o klatkę 

schodową zewnętrzną z szybem windowym” na kwotę 626 664,27 zł i ten sam Dom Pomocy 

Społecznej znosi dotychczasowe zadanie na kwotę 420 000 pod nazwą „Rozbudowa budynku Domu 

Pomocy Społecznej w Kutnie, ul. Oporowska 27 o klatkę schodową zewnętrzną z szybem windowym”.  
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Kolejna zmiana to zwiększenie dotychczasowego zadania pod nazwą „Zakup wraz z dostawą i 

montażem platformy dla osób niepełnosprawnych na potrzeby Domu Pomocy Społecznej w Pniewie” 

o kwotę 105 263,61 zł. I ostatnie zmiany to zmniejszenie dotychczasowego zadania pod nazwą 

„Budowa instalacji fotowoltaicznych w Zespole Szkół nr 1, nr 2, nr 3, I, II LO, Specjalnym Ośrodku 

Szkolno-Wychowawczym nr 1, Bursie nr 1, Zespole Szkół w Żychlinie i MOS-ie w Żychlinie oraz Domu 

Pomocy Społecznej przy Oporowskiej i Krzywoustego”. I to są dwa źródła finansowania, ponieważ 

jedno jest z Polskiego Ładu, a drugie wkład własny, więc w dwóch pozycjach następuje zmniejszenie, 

z czego Polski Ład… środki własne, przepraszam, 809 364,17 zł, Polski Ład – 722 zł, 79 groszy i… 79 zł 

23 gr. Kolejny załącznik jest związany z przedstawieniem dochodów i wydatków związanych ze 

środkami z Polskiego Ładu. Mianowicie ulegają zmniejszeniu plan dochodów na łączną kwotę 3 165 

834,17 zł i na tę samą kwotę zmniejszeniu ulega plan wydatków. I ostatni załącznik jest związany ze 

zmianami w planie dotacji udzielonych z budżetu powiatu. Przedstawia on po zmianach ten załącznik, 

jak kształtują się dotacje udzielone z budżetu powiatu, zarówno dla jednostek sektora finansów 

publicznych oraz spoza sektora finansów publicznych. Zwiększenia ciągle następują w związku z 

otrzymanymi środkami z tytułu pomocy obywatelom Ukrainy i ulega zmniejszeniu dotacja dla 

Zgromadzenia Sióstr Albertynek, które prowadzą Dom Pomocy Społecznej w Kutnie na kwotę… o 

kwotę 80 000 zł. I są to wszystkie zmiany, jeżeli chodzi o przedmiotowy projekt uchwały w sprawie 

dokonania zmian w budżecie powiatu na 2024 rok wraz autopoprawką. Dziękuję. 

00:34:54 – 00:34:58 

Marek Drabik: 

Dziękuję. Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Pani Edyta Ledzion. 

00:35:01 – 00:35:17 

Edyta Ledzion: 

Pani Skarbnik, mówiła Pani o zwiększeniu środków ponad 700 000 na obsługę długu. Czy jest to 

związane teraz już z jakimiś aktualizacją umów kredytowych, czy to jest zabieg na… na przyszłość? 

00:35:18 – 00:35:46 

Jolanta Skowrońska: 

Aktualizacji umów kredytowych nie ma żadnych, nie ma takiej potrzeby. W tym roku w budżecie tylko 

jest pożyczka z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska, ale to dopiero po realizacji zadania 

inwestycyjnego. Natomiast to są środki na przyszłość zabezpieczające spłatę odsetek od 

zaciągniętych kredytów i pożyczek z lat ubiegłych.  

00:35:50 – 00:35:53 

Marek Drabik: 

Dziękuję. Głos chce zabrać Pan Piotr Łaszewski. 

00:35:54 – 00:36:28 

Piotr Łaszewski: 
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Panie Przewodniczący, Szanowna Rado, Pani Skarbnik, (nieczytelny zapis) trzeba zwrócić uwagę, że 

my zwiększamy tę wartość tych odsetek w obsłudze długu publicznego z 646 000 o 700 000 na kwotę 

1 346 000. To jest o ponad 100%. Teraz pytanie, przecież stopy procentowe w ogóle się nie zmieniły 

w ostatnim czasie, to skąd ta podwyżka i jakby bezpieczeństwo zabezpieczenia na kolejne ponad dwa 

kwartały, ale o ponad 100% (nieczytelny zapis) było planowane w pierwotnym budżecie. 

00:36:29 – 00:36:31 

Marek Drabik: 

Pani Skarbnik Jolanta Skowrońska. 

00:36:31 – 00:37:44 

Jolanta Skowrońska: 

Budżet tym się charakteryzuje, że poprzedni rok jest rozliczany w kolejnym i to po pierwszym 

kwartale, więc wszystkie niewykorzystane środki z roku ubiegłego znajdują adekwatne 

odzwierciedlenie w poszczególnych pozycjach przychodów z tytułu nadwyżki, wolnych środków czy 

rozliczenia środków ze szczególnych rozliczeń. To na ile można było zabezpieczyć poszczególne 

zadania, m.in. obsługę długu, ale również zadania bieżące, zostało uczynione w uchwale budżetowej. 

Natomiast budżet jest organizmem żywym, ulegającym zmianom, stąd żeby nie nastąpiła sytuacja 

niezabezpieczenia wydatków w planie dokonuje się takiego zabezpieczenia. Lata poprzednie 

pokazały, jak bardzo szybko i niespodziewanie zaskoczyła nas inflacja i trzeba było dokonywać 

szeregu zmian. Stąd takie zabezpieczenie. 

00:37:46 – 00:37:48 

Marek Drabik: 

Dziękuję. Pan Piotr Łaszewski ponownie. 

00:37:49 – 00:38:04 

Piotr Łaszewski: 

Rozumiem to daleko idące bezpieczeństwo, więc tym tokiem myślenia, żeby urealnić te nasze daleko 

idące bezpieczeństwo, rozumiem, że w WPF-ie w kolejnych latach też jest to urealnione, jest wyższa 

kwota wpisana w kolejnych latach zabezpieczających. 

00:38:06 – 00:38:26 

Jolanta Skowrońska: 

Jeżeli będzie taka… jeżeli będzie taka potrzeba, będzie urealniany w kolejnych latach. Natomiast nikt 

nie jest w stanie przewidzieć wysokości odsetek, jak się będzie kształtował WIBOR i… i inne czynniki 

wpływające na odsetki. 

00:38:29 – 00:38:34 

Marek Drabik: 

Dziękuję. Pan… Pan Piotr Łaszewski był pierwszy, potem Pan Tadeusz Kaczmarek. 
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00:38:35 – 00:39:13 

Piotr Łaszewski: 

Znaczy powiem szczerze, chciałem tą metodologię kiedyś zobaczyć wyliczenia tych odsetek, bo jeżeli 

mówimy, że ten rok robimy o 100% w maju, z 676 na około 700 000, a nie ruszamy kolejnych lat, to 

coś mi się nie zgadza w tej metodologii. Ale zamykając temat, drugie było pytanie. Rozumiem, że 

(nieczytelny zapis) w załączniku inwestycyjnym zmniejszamy inwestycje o ponad 5 000 000 zł, więc 

rozumiem, że te wskaźniki troszeczkę są słabsze, niż je zakładaliśmy. Rozumiem, że nie było żadnej 

możliwości przekazania tych 5 000 000 na inne zadania inwestycyjne tak, bo te wydatki inwestycyjne 

zmalały nam o ponad 5 000 000. 

00:39:17 – 00:40:37 

Jolanta Skowrońska: 

Jeżeli chodzi o zadania inwestycyjne, część jest tzw. środków znaczonych, czyli Polski Ład, promesy z 

dokładną nazwą ze złożonym wnioskiem i tych środków nie ma możliwości wykorzystać na inne cele.  

Natomiast tam, gdzie są inne zmniejszenia, są związane, tak jak omawiałam, z wnioskiem, m.in. 

Dyrektora Domu Pomocy Społecznej przy Oporowskiej, który dokonuje zmiany, bo dotychczasowa 

zadania… dotychczasowa nazwa zadania brzmiała „Rozbudowa budynku DPS w Kutnie, ul. 

Oporowska o klatkę schodową zewnętrzną z szybem windowym” na kwotę 420 000, a teraz 

wprowadza nowe zadanie na kwotę „Rozbudowa budynku Domu Pomocy Społecznej o klatkę 

schodową zewnętrzną z szybem windowym”. Natomiast zmniejszenie jest, tak jak powiedziałam, 

duże związane z Polskim Ładem, z czego, w skrócie mówiąc, fotowoltaika na kwotę łączną 1 531 

433,40 zł, a jeżeli chodzi o… o drogi, to sam Polski Ład - 2 443 754,94 zł. 

00:40:38 – 00:40:41 

Marek Drabik: 

(nieczytelny zapis). Pan Starosta, proszę. 

00:40:42 – 00:41:33 

Daniel Kowalik: 

Szanowni Państwo, jeśli chodzi o wydatki majątkowe, trzeba się spodziewać tego, że na przyszłych 

sesjach dalej te środki… te kwoty będą spadały. Chociażby w poniedziałek sfinalizowaliśmy 

postępowanie przetargowe na utylizację odpadów w gminie Łanięta. Tutaj też kwoty, które wskazali 

wykonawcy są znacząco niższe, bo planowanych około 9 000 000 zł na to zadanie, najniższa oferta, 

która wpłynęła opiewa na 3 000 000 zł. To też są pieniądze znaczone, więc te niewykorzystane środki 

również będziemy musieli zwrócić do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i siłą rzeczy 

również w tych załącznikach, jako wydatki majątkowe na następnych sesjach będą musiały, po 

podpisaniu umowy na następnej sesji, będą musiały być obniżone. Dziękuję. 

00:41:34 – 00:41:34 

Marek Drabik: 

Dziękuję. 
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00:41:34 – 00:41:37 

Daniel Kowalik: 

Ogólnie tu się trzeba cieszyć, bo fajnie, że te ceny spadają. 

00:41:39 – 00:41:41 

Marek Drabik: 

Dziękuję. Pan Tadeusz Kaczmarek, potem Pani Edyta Ledzion. 

00:41:42 – 00:42:31 

Tadeusz Kaczmarek: 

Panie Przewodniczący, Panie Starosto, w związku z tym, że część z Państwa Radnych jakby 

kontynuuje swoją przygodę z Radą Powiatu, natomiast część Radnych zasiada tutaj po raz pierwszy. 

Ja bym miał taką prośbę, żeby czy na kolejną sesję, czy… czy może na komisjach wspólnych, 

chciałbym takie… taki zrobić bilans jakby otwarcia dla nowych radnych, zapoznać się bliżej z 

budżetem. W szczególności interesują mnie zadania inwestycyjne, które są już zrealizowane, które są 

w trakcie realizacji, czy… czy te, które będą realizowane na przestrzeni roku budżetowego. Także 

dzisiaj mi osobiście trudno będzie się odnieść do tych zmian budżetowych, ale jeszcze raz taka 

prośba, żeby zrobić taki mały bilans otwarcia dla radnych, którzy po raz pierwszy zasiadają w tej 

Radzie. Dziękuję. 

00:42:32 – 00:42:47 

Marek Drabik: 

Dziękuję. Ja tak odpowiem krótko. Przygrywane jest spotkanie nas, naszej trójki, Przewodniczącego i 

dwóch Wiceprzewodniczących z Przewodniczącymi komisji poszczególnych i będziemy mobilizować, 

żeby tak się właśnie, jak Pan mówi, działało. Dziękuję. Pani Edyta Ledzion. 

00:42:50 – 00:43:23 

Edyta Ledzion: 

Ja co do tego tutaj zadań inwestycyjnych, jeśli chodzi o drogownictwo i Polski Ład. I tak… i tak jak Pan 

Starosta tutaj mówi, po przetargach zmiany kwoty, ale też tak się zastanawiałam już chwilę 

wcześniej, czy nie brał Zarząd pod uwagę zmiany zakresu rzeczowego i po prostu nie zwrotu korekty 

wniosku wiedząc, że tak no te środki mogą tutaj pozostać? Czy to w ogóle no nie było brane pod 

uwagę? 

00:43:24 – 00:43:25 

Marek Drabik: 

Starosta… Pan Starosta. 

00:43:26 – 00:44:30 

Daniel Kowalik: 
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Szanowni Państwo, każdorazowo na bieżąco analizujemy możliwości jak największej ilości 

wydatkowania tych środków. No, ale jeśli chodzi o te inwestycje to największa oszczędność była, z 

tego co pamiętam, na inwestycji Żychlin – Kaczkowizna. To było ponad 2 000 000 zł. Samo zadanie 

było modernizacją, czyli wiadomo remontem bez projektu i wtedy nie ma możliwości zmiany, 

chociażby parametrów dróg, bo pewnie do tego Pani zmierzała, chociażby poszerzyć tą nawierzchnię. 

Na chwilę aplikowania o te środki ceny rynkowe były takie, jakie były i nie przewidywaliśmy tak 

niskich cen, ale mimo wszystko myślę, że nawet jeśli, to te 2 000 000 by nie starczyły, żeby chociażby 

wejść w zmianę parametrów tych dróg, bo tam jest bardzo długi odcinek. Jakby to był krótszy odcinek 

to rzeczywiście można by było pod tym kątem jeszcze się zastanawiać. Chociaż samego… z samej 

zmiany z modernizacji na przebudowę no organ finansujący nie (nieczytelny zapis). 

00:44:31 – 00:45:07 

Edyta Ledzion: 

Nie, to… to racja, że te ceny trochę nas tam ewentualnie zaskoczyły, no kwestia tych poboczy i tych 

dojazdów do (nieczytelny zapis). Wiemy, że później no ten problem nastąpił tak, i no i tego po prostu 

nie było brane pod uwagę no, więc to… to troszeczkę utrudnia. No ja wiem, że to zostało w 

zminimalizowane trudności, ale wiadomo, że no taki trochę niesmak po dużej inwestycji, jakby nie 

było, pozostaje. Co w sumie no mieszkańcy zauważyli pozytywnie, no ale no tutaj rolnicy od razu 

negowali zakresy rzeczowe. Dziękuję bardzo. 

00:45:09 – 00:45:11 

Marek Drabik: 

Pan Starosta… Pan Starosta. 

00:45:13 – 00:46:43 

Daniel Kowalik: 

Tam jest bardziej trochę złożony ten problem. Część zjazdów, które wzdłuż tej drogi funkcjonuje tak, 

nie są zjazdami też zalegalizowanymi. Rowy prawdopodobnie na przestrzeni lat zostały 

polikwidowane też przez użytkowników raczej tych gruntów rolnych. No, a my odtwarzając, musimy 

odtwarzać infrastrukturę w takim stanie, jak… jaka jest po prostu, bo w innym przypadku ktoś by 

mógł znowu podważyć nam zasadność wydatkowania środków no. Będziemy chcieli, bo 

rozmawialiśmy jeszcze w tamtej kadencji, odbyło się tam też spotkanie. Będziemy chcieli jak 

najbardziej złagodzić te niedogodności, które wynikają z remontu tej drogi, ale myślę, że tak w 100% 

no tam nie da się tego po prostu w tym momencie, na tym etapie zorganizować. No i obawiam się, że 

też trochę czasu może to potrwać, bo tak znaczącej inwestycji w tym miejscu, no wszyscy się Państwo 

ze mną zgodzą, że chyba nie będziemy na tą chwilę też planowali kolejnej modernizacji, poprzedniej 

modernizacji. Postaramy się to w jakiś sposób tam zniwelować. Mowa była wstępna też z Dyrektorem 

Drogownictwa o miejscowych mijankach, a to jest kwestia jeszcze do analizy, czy to jest możliwe po 

prostu, czy (nieczytelny zapis) zmieścimy się w pasie drogowym. Trzeba w terenie po prostu to 

sprawdzić. Będziemy starali się jak najbardziej tam komfort użytkowników, zwłaszcza ciężkiego 

sprzętu, zwiększyć. Dziękuję. 

00:46:44 – 00:46:46 
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Marek Drabik: 

Dziękuję. Pan Artur Gierula. 

00:46:48 – 00:47:15 

Artur Gierula: 

Bardzo dziękuję Panie Przewodniczący. Szanowna Rado, Pani Skarbnik, jeśli mogę, bo w uzasadnieniu 

do uchwały, tutaj przy wydatkowaniu dofinansowań ze środków PFRON, w punkcie 1 mamy Dom 

Pomocy Społecznej w Pniewie. Okej, bo to w tabelce w rozdziale, w dziale znalazłem i rozbudowa 

Domu Pomocy Społecznej to rozumiem, że to jest to, co jest w wydziale 852, w rozdziale 85/202 i to 

jest ten Dom Pomocy Społecznej na Oporowskiej, bo tam nie jest dopisane. 

00:47:15 – 00:47:15 

Jolanta Skowrońska: 

Tak. 

00:47:16 – 00:47:20 

Artur Gierula: 

To okej, to już wszystko rozumiem. Bardzo dziękuję. Czy mogę jeszcze jedno, Panie Przewodniczący? 

00:47:19 – 00:47:20 

Marek Drabik: 

Oczywiście. 

00:47:20 – 00:47:35 

Artur Gierula: 

Bardzo dziękuję. Panie Starosto, czyli tak systematyzując, rozumiem, że kwestie związane z 

inwestycjami na drogach i te kwoty, które są zmniejszeniami, wynikają z ostatecznego rozliczenia 

wykonanych działań inwestycji, modernizacji itd.? 

00:47:36 – 00:47:40 

Daniel Kowalik: 

Zgadza się (nieczytelny zapis) z umowami, które już są po przetargach na niższe kwoty. 

00:47:40 – 00:47:41 

Artur Gierula: 

Bardzo dziękuję. 

00:47:42 – 00:47:47 

Marek Drabik: 
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Dziękuję. Proszę Państwa, no dryfujmy już w kierunku jakby zakończenia dyskusji. Pani Emilia Paryż. 

00:47:48 – 00:48:03 

Emilia Paryż: 

Szanowna Rado, ja jako nowa właśnie Radna Powiatu, np. poprosiłabym o taki wykaz wszystkich 

dróg, które przechodzą modernizację, bo mi jako, np. same… same cyfry nic nie mówią. Czy 

mogłabym o takie coś prosić? 

00:48:05 – 00:48:06 

Marek Drabik: 

Pan Starosta. 

00:48:08 – 00:48:28 

Daniel Kowalik: 

W (nieczytelny zapis) jest, ale może słusznie, żeby przekazać wszystkim nowym radnym wykaz sieci 

dróg powiatowych wraz ze wskazaniem relacji tych dróg, czyli numer plus relacja drogi i mapka. 

Chyba też w tamtej… na tamtej… w tamtej sesji… w tamtej kadencji, na pierwszych sesjach też 

przekazywaliśmy takie mapki. Postaram się zobowiązać. 

00:48:29 – 00:50:09 

Marek Drabik: 

Dziękuję. Dyskusja dobiegła końca. Przechodzimy do głosowania. Projekt uchwały otrzymali Państwo 

wraz materiałami na sesję, stosowne uzasadnienia, stosowne załączniki, autopoprawkę, ale tak jak 

Pani tu podpowiada słusznie, też równych… też różnych… również Państwo ją otrzymali. 

Przechodzimy do głosowania. Będę czytał imienną listę wszystkich radnych, a Państwo będą oddawali 

głosy: „za”, „przeciw” lub „wstrzymuję się”. 

Marek Drabik: Jestem za 

Marta Gajewicz: Jestem przeciw 

Artur Gierula: Przeciw 

Agnieszka Janus: Jestem za 

Tadeusz Kaczmarek: Wstrzymuję się od głosu 

Justyna Karpiak: Jestem za 

Daniel Kowalik: Jestem za 

Magdalena Krupińska-Kotulska: … 

Marek Kubasiński: Jestem za 

Anna Konwerska: Jestem za 

Edyta Ledzion: Wstrzymuję się 
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Piotr Łaszewski: Wstrzymuję się 

Ryszard Olesiński: Jestem za 

Emilia Paryż: Jestem za 

Jolanta Pietrusiak: Jestem za 

Jacek Sikora: … 

Małgorzata Stępniewska: Jestem za 

Andrzej Szarwas: Jestem za 

Paweł Ślęzak: Jestem przeciw 

Tomasz Walczewski: Za 

Mirosław Ziółkowski: … 

Stwierdzam, że w wyniku głosowania przy 12 głosach za, 3 przeciw i 3 wstrzymujących się, Rada 

Powiatu podjęła uchwałę nr 12/II/2024 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Powiatu 

Kutnowskiego. 

Punkt 2b 

00:50:10 – 00:50:29 

Marek Drabik: 

Przechodzimy do punktu 2b. To jest zmiany uchwały o uchwaleniu Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Kutnowskiego na lata 2024-2040. Stosowne materiały, tak jak w poprzednim przypadku, 

Państwo otrzymali wraz z autopoprawką. Proszę o przybliżenie punktu przez Panią Skarbnik Jolantę 

Skowrońską. 

00:50:31 – 00:53:47 

Jolanta Skowrońska: 

Przewod… Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Kutnowskiego na lata 2024-2040 wraz autopoprawką jest związany z 

dostosowaniem poszczególnych pozycji. Dochody po zmianach stanowią kwotę 269 239 772,95 zł. 

Plan wydatków po zmianach to kwota 292 086 070,84 zł. Wynik budżetu jest deficytem i stanowi 

kwotę 22 846 297,89 zł. Przychody łącznie stanowią kwotę 23 737 687,11 zł. Rozchody pozostają na 

niezmienionym poziomie i stanowią kwotę 891 389,22 zł. W załączniku nr 2 o Wieloletniej Prognozie 

Finansowej związanym… związany z przedsięwzięciami ulega zmniejszeniu zadanie pod nazwą 

„Prowadzenie w latach 2020-2024 Domu Pomocy Społecznej o zasięgu ponadgminnym o określonym 

standardzie DPS „Albertynki”, objęcie stałą opieką i wsparciem osoby starsze”, z czego łączne 

nakłady, limit roku 2024 i limit zobowiązań ulega zmniejszeniu o 80 000 zł. Jest to związane ze 

zmniejszającą się liczbą mieszkanek umieszczonych tam na tzw. starych zasadach, zgodnie z ustawą o 

pomocy społecznej. Ulega zmniejszeniu również zadanie pod nazwą „Modernizacja dróg 

powiatowych nr 2172E, 2110E, 2160E” - łączne nakłady, limit roku 2024 i limit zobowiązań o kwotę 

525 690,40 zł. „Budowa instalacji fotowoltaicznych w Zespole Szkół nr 1, 2, 3, I, II LO, Specjalnym  
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Protokół z II sesji 

Rady Powiatu Kutnowskiego 

z dnia 22 maja 2024 roku 

Ośrodku Szkolno-Wychowawczym nr 1, w Bursie w Kutnie, Zespole Szkół w Żychlinie, MOS-ie w 

Żychlinie, DPS przy Oporowskiej i Krzywoustego” - łączne nakłady, limit roku 2024 i limit zobowiązań 

również ulega zmniejszeniu o kwotę 1 531 443,40 zł. I również ulega zmniejszeniu zadanie pod nazwą 

„Modernizacja dróg nr 2142E, 2140E, 2133E, 2134E” - łączne nakłady, limit roku 2024 i limit 

zobowiązań na kwotę 1 596 965,85 zł. I są to wszystkie zmiany, jeżeli chodzi o przedmiotowy projekt 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej wraz z autopoprawką. Dziękuję. 

00:53:48 – 00:53:52 

Marek Drabik: 

Dziękuję. Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Pan Piotr Łaszewski. 

00:53:55 – 00:55:08 

Piotr Łaszewski: 

Panie Przewodniczący, Szanowna Rado, no właśnie zerknąłem na ten WPF w zakresie wydatków na 

obsługę długu. Ja mam, powiem szczerze, pewne wątpliwości, bo art. 226 ustawy o finansach 

publicznych mówi jasno, że Wieloletnia Prognoza Finansowa powinna być realistyczna. I o ile w 2024 

roku mamy 891 000 należności głównej rozchodów, jeśli chodzi o kredyty, a podwyższamy odsetki na 

1 346 000, a w kolejnych latach mamy 1 928 000 rozchodów, czyli dwa razy więcej, a mamy tylko 

646 000 odsetek, chyba, że się mylę, bo faktycznie jak ktoś kredyt bierze, no to i raty są równe. No to 

faktycznie przy mniejszych rozchodach te odsetki są wyższe, ale to mam wrażenie, że my nie mamy 

tych umów podpisanych na raty równe, skoro rozchody w poszczególnych latach się zmieniają, a 

mówię w przyszłym roku są dwa razy wyższe. No to skąd ta koncepcja przyporządkowania tak dużych 

odsetek do rozchodów 891 000, a do prawie 2 000 000 mamy tylko zaplanowane na przyszły rok 

646 000 odsetek. No czy ta Wieloletnia Prognoza Finansowa na pewno jest realistyczna, tak jak mówi 

art. 226. 

00:55:09 – 00:55:11 

Marek Drabik: 

Dziękuję. Dziękuję. Pani Jolanta Skowrońska. 

00:55:13 – 00:56:28 

Jolanta Skowrońska: 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, z pełną odpowiedzialnością mówię, że Wieloletnia Prognoza 

Finansowa jest jak najbardziej realistyczna, wszystkie wskaźniki zapewnione. Do tego stopnia 

realistyczna, że w obecnym przedstawionym projekcie zostały urealnione wskaźnikiem zarówno 

dochody jak i wydatki, więc cały czas jest ona analizowana i jest realistyczna. Natomiast jeżeli chodzi 

o te odsetki i jak każdy inny wydatek, organ wykonawczy musi zabezpieczyć i przewidzieć każdą 

ewentualność. Stąd wydatki zawsze są zabezpieczane w kwotach wyższych, niż wydawałoby się 

niejednokrotnie, stąd żeby nie było tzw. przekroczenia planu wydatków, to jest po pierwsze. Dochody 

możemy wykonywać nawet bez ustalonego planu i tutaj nie wiąże się to z żadnymi konsekwencjami. 

Natomiast Wieloletnia Prognoza Finansowa jest realistyczna i podkreślam to raz jeszcze, mówię z 

pełną odpowiedzialnością. Dziękuję. 
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Protokół z II sesji 

Rady Powiatu Kutnowskiego 

z dnia 22 maja 2024 roku 

00:56:31 – 00:58:12 

Marek Drabik: 

Dziękuję. Więcej głosów nie widzę. Przystępujemy do głosowania. Jak wspomniałem, projekty wraz 

autopopraw… poprawkami otrzymali Państwo wraz z materiałami przed sesją. Czytam teraz listę 

Państwa Radnych, a Państwo oddacie głosy „za”, „przeciw” lub „wstrzymujecie się”. 

Marek Drabik: Jestem za 

Marta Gajewicz: Jestem przeciw 

Artur Gierula: Przeciw 

Agnieszka Janus: Jestem za 

Tadeusz Kaczmarek: Wstrzymuję się od głosu 

Justyna Karpiak: Jestem za 

Daniel Kowalik: Jestem za 

Magdalena Krupińska-Kotulska: … 

Marek Kubasiński: Jestem za 

Anna Konwerska: Jestem za 

Edyta Ledzion: Wstrzymuję się 

Piotr Łaszewski: Jestem przeciw 

Ryszard Olesiński: Jestem za 

Emilia Paryż: Wstrzymuję się od głosu 

Jolanta Pietrusiak: Jestem za 

Jacek Sikora: … 

Małgorzata Stępniewska: Jestem za 

Andrzej Szarwas: Jestem za 

Paweł Ślęzak: Jestem przeciw 

Tomasz Walczewski: Za 

Mirosław Ziółkowski: … 

Dziękuję. W wyniku głosowania przy 11 głosach za, 4 przeciw i 3 wstrzymujących się, podjęta została 

uchwała nr 13/II/2024 w sprawie zmian uchwały o uchwaleniu Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Kutnowskiego na lata 2024-2040. 

Punkt 2c 

00:58:13 – 00:58:25 
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Protokół z II sesji 

Rady Powiatu Kutnowskiego 

z dnia 22 maja 2024 roku 

Marek Drabik: 

Przechodzimy do punktu 2c. To jest nadanie statutu dla Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej we 

Franciszkowie. Proszę o zabranie głosu przez Pana Starostę. 

00:58:27 – 00:58:42 

Daniel Kowalik: 

Szanowni Państwo, jest to zmiana, która wynika… można powiedzieć, że zmiana porządkowa. I 

pytanie do Państwa Radnych, czy chcecie, aby problematykę zreferowała Pani Dyrektor PCPR-u? 

Poprosimy Panią Dyrektor. 

00:58:47 – 00:58:58 

Marek Drabik: 

I proszę Pani Dyrektor. Proszę do mikrofonu dojść jakiegoś albo proszę dać Pani mikrofon. Słuchamy. 

00:59:03 – 01:01:09 

Marta Znyk: 

Placówka Opiekuńczo-Wychowawcza we Franciszkowie jest jednostką wspierania rodziny i systemu 

pieczy zastępczej, która w związku z deinstytucjonalizacją, koniecznością osiągnięcia przez placówki 

opiekuńczo-wychowawcze wymaganych od 2021 roku standardów, zmieniła charakter z jednostki 

przeznaczonej dla 30 wychowanków na placówkę 14-osobową. Zgodnie z dotychczas obowiązującymi 

dokumentami dotyczącymi funkcjonowania Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej we Franciszkowie 

jest ona placówką typu interwencyjnego. Natomiast z uwagi na potrzeby środowiska lokalnego 

zasadna jest zmiana typu na łączące zadania placówki socjalizacyjnej i interwencyjnej. Aktualnie 

pobyt dzieci umieszczonych interwencyjnie w tej placówce jest długotrwały z uwagi na brak 

możliwości ich powrotu do domu rodzinnego oraz decyzji sądu w przedmiotowym zakresie, a także z 

uwagi na brak miejsc w innych formach pieczy zastępczej, które pozwalałyby na przeniesienie tych 

wychowanków. Małoletni przyjęci w trybie interwencyjnej w związku z ich długim pobytem w 

placówce interwencyjnej uzyskują status tzw. wychowanków socjalizacyjnych. Wprowadzenie 

rozwiązania polegającego na zmianie typu Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej we Franciszkowie na 

łączące zadania placówki socjalizacyjnej i interwencyjnej z jednej strony daje możliwość 

przyjmowania dzieci w sytuacjach nagłych, kryzysowych, a z drugiej też pozwala na dłuższy pobyt 

tych dzieci w placówce z uwagi na ich trudną sytuację rodzinną. Ponadto w związku z potrzebą 

doprecyzowania, uporządkowania zapisów dotyczących wyznaczenia Placówki Opiekuńczo-

Wychowawczej we Franciszkowie jako jednostki obsługującej Dom dla dzieci „Jaś” we Franciszkowie 

zasadne no jest podjęcie takiej uchwały w przedmiotowym zakresie. Czyli uchwała zmienia, nadaje 

nowy statut, w którym zmienia się typ placówki oraz doprecyzowuje się przepisy związane z obsługą 

„Jasia”. 

01:01:09 – 01:01:13 

Marek Drabik: 

Dziękuję. Czy są jakieś pytania? Pan Piotr Łaszewski. 

01:01:14 – 01:02:46 
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Protokół z II sesji 

Rady Powiatu Kutnowskiego 

z dnia 22 maja 2024 roku 

Piotr Łaszewski: 

Panie Przewodniczący, Szanowna Rado, (nieczytelny zapis) dwie kwestie. No nie chcę, żeby tradycją 

w Radzie były tzw. sesje nadzwyczajne, bo sama nazwa wskazuje na to, że one charakter mają nagły. 

Coś wynikło niespodziewanego i jest pilna potrzeba zwołania sesji Rady, aby dokonać jednej szybciej 

zmiany w interesie Powiatu Kutnowskiego. Taka charakter sesji ma dzisiaj. Stąd te w sumie też moje 

będą pytania. Co nadzwyczajnego było w zakresie tych zmian, że nie można było zrobić tego w trybie 

normalnym? Bo po pierwsze, Państwo tutaj jakby próbują zazębić te trzy uchwały, no w zasadzie 

dwóch (nieczytelny zapis) statutów, jeden… jedną zmianę jednostki obsługiwanej, obsługującej. Tu 

mam uwagę, że raz w uchwale pomoc specjalistów jest wyodrębniona jako oddzielna… oddzielny 

zakres zapewnienia placówki. W paragrafie 7 jest: „placówka zapewnia obsługę administracyjną, 

finansową, organizacyjną oraz pomoc specjalistów”, ale w kolejnej uchwale pomoc specjalistów jest 

zdefiniowana jako „część zakresu obsługi administracyjno-organizacyjnej”. To nie jest do końca 

spójne, powiem szczerze. To pierwsza moja uwaga, a druga uwaga jest, że no jednak zmieniło się w 

celach i zadaniach Placówki Opiekuńczej i Wychowawczej we Franciszkowie umieszczenie dziecka 

poniżej 10 roku życia. W poprzedniej uchwale tego nie było, stąd te moje trochę podchwytliwe 

pytanie. No, co się stało, że w sesji nadzwyczajnej nagle zmieniamy statut i dajemy możliwość 

umieszczenia dziecka poniżej 10 roku życia w placówce, a wcześniej tego nie było? 

01:02:47 – 01:02:49 

Marek Drabik: 

Dziękuję. Pan Starosta. 

01:02:52 – 01:04:09 

Daniel Kowalik: 

Szanowni Państwo, przede wszystkim dzisiejsza sesja nadzwyczajna wynika z tego, że chociażby w 

poniedziałek podpisaliśmy umowę na dofinansowanie drogi relacji Kutno-Imielno-Kołomia, gdzie 

postępowanie przetargowe musi odbyć się w ciągu miesiąca od podpisania tej umowy, więc myślę, że 

jak najbardziej zasadnym było, żeby dzisiaj się spotkać i takie uchwały podjąć. Jeśli chodzi o te 

uchwały porządkujące, tak jak wspomniałem na wstępie swojej wypowiedzi, one są porządkującymi. 

Jak sam… jak wiedzą Państwo, zgodnie… w związku na przepisy, które od jakiegoś czasu obowiązują w 

placówkach, w domach dziecka nie może przebywać więcej niż 14 uczniów. Na tym terenie musi… w 

tym momencie funkcjonują dwie placówki i trzeba uregulować kwestie tego, jak te placówki będą 

prowadzone przez kierownictwo tych placówek. Jeśli chodzi o jakieś szczegółowe pytania, dlatego 

poprosiłem Panią Dyrektor, żeby ewentualnie to uszczegółowiła. Przy okazji po prostu dzisiaj te 

punkty umieściliśmy w tej sesji. Dziękuję. 

01:04:09 – 01:04:29 

Marek Drabik: 

Dziękuję. Ja bym proponował, żeby zadać pytania dotyczące konkretnego punktu, bo to taki punkt 

właściwie, dlaczego jest sesja nadzwyczajna, no dlatego, że taka była konieczność, a przy okazji 

znalazły się tam punkty, które jakby wymagają jakby niezwłocznego załatwienia, stąd wyjaśnienie jest 

banalne. Pan Piotr Łaszewski. 
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Rady Powiatu Kutnowskiego 

z dnia 22 maja 2024 roku 

01:04:30 – 01:05:37 

Piotr Łaszewski: 

Panie Przewodniczący, no dla mnie nie jest takie banalne, bo konkretnie pytam o paragraf 3, ust. 2, 

którego wcześniej nie było, jest mowa o umieszczeniu dziecka poniżej 10 roku życia. Nagle w sesji 

nadzwyczajnej ten zapis się pojawia i to jest diametralna zmiana, jeśli chodzi o statut poprzedni. A 

podchwytliwość mojego pytania polega na tym, bo znalazłem wystąpienie pokontrolne Wojewody 

Łódzkiego, które właśnie w tych wystąpieniach pokontrolnych zaleca, że ze względu na powyższą 

regulację prawną oraz fakt, że w placówce przebywa dzieci poniżej 10 roku życia i umieszczenie 

wynikało z przesłanek 55, ust. 2 ustawy, zasadnym byłoby wprowadzenie do statutu i regulaminu 

takiej możliwości. Tak, moje pytanie jest, z czego to wynika? No wynika z zaleceń pokontrolnych 

Województwa… Woje… Wojewody Łódzkiego. Jest pytanie, a kiedy były te zalecenia pokontrolne, jak 

Pan Przewodniczący mówi, że pilna jest potrzeba niezwłoczności podjęcia takich zmian? To ja 

odpowiem, zalecenia pokontrolne były w maju, ale 2023 roku. Mamy maj 2024, stąd moje pytanie o 

tej pilności i niezwłoczności podjęcia takich działań i zmian, bo jak wynika z tego, że te zmiany 

wynikają od roku z zaleceń pokontrolnych. 

01:05:38 – 01:06:39 

Marek Drabik: 

Dziękuję. Są jeszcze jakieś pytania? Nie widzę. Przystępujemy do głosowania. Projekt uchwały 

otrzymali Państwo wraz z materiałami… materiałami. Przechodzimy do głosowania imiennego i będę 

wyczytywał tutaj nazwiska Państwa Radnych. 

Marek Drabik: Jestem za 

Marta Gajewicz: Jestem za 

Artur Gierula: Jestem za 

Agnieszka Janus: Jestem za 

Tadeusz Kaczmarek: Jestem za 

Justyna Karpiak: Jestem za 

Daniel Kowalik: Jestem za 

Magdalena Krupińska-Kotulska: … 

Marek Kubasiński: Jestem za 

Anna Konwerska: Jestem za 

Edyta Ledzion: Jestem za 

Piotr Łaszewski: Jestem za 

Ryszard Olesiński: Jestem za 

Jacek Sikora: … 
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Emilia Paryż: Jestem za 

Małgorzata Stępniewska: Jestem za 

Andrzej Szarwas: Jestem za 

Paweł Ślęzak: Jestem za 

Tomasz Walczewski: Za 

Mirosław Ziółkowski: … 

01:06:40 – 01:06:41 

Monika Gawryszczak: 

Jeszcze Jola Pietrusiak. 

01:06:43 – 01:07:22 

Marek Drabik: 

Bo mnie Pan Piotr Łaszewski troszkę zdezorientował. 

Pani Jolanta Pietrusiak: Jestem za 

Dziękuję. Głosowanie w tym momencie zostało zakończone. W wyniku głosowania przy 18 głosach za, 

0 przeciw i 0 wstrzymujących się, podjęta została uchwała nr 14/II/2024 w sprawie nadania statutu 

dla Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej we Franciszkowie. 

Punkt 2d 

01:07:22 – 01:07:52 

Marek Drabik: 

W tym momencie przechodzimy do punktu 2d, a punkt 2d to jest zmiana uchwały nr 123/XX/20 Rady 

Powiatu Kutnowskiego z dnia 28 maja 2020 roku w sprawie organizacji wspólnej obsługi 

administracyjnej, finansowej i organizacyjnej jednostek organizacyjnych instytucjonalnej pieczy 

zastępczej zaliczonych do sektora finansów publicznych, dla których organem prowadzącym jest 

Powiat Kutnowski. Proszę o zabranie głosu przez Panią Wicestarostę. 

01:07:56 – 01:08:26 

Anna Konwerska: 

Projekt uchwały, którą Państwo otrzymali ma za zadanie doprecyzowanie działania jednostki 

organizacyjnej Powiatu Kutnowskiego dotyczącej instytucjonalnej pieczy zastępczej, a właściwie 

dokładnego podziału jednostki obsługiwanej i jednostki obsługującej. Właściwie nic więcej w tym… w 

tej uchwale się nie zmienia. Dziękuję. 

01:08:26 – 01:08:28 

Marek Drabik: 

Dziękuję. Pan Piotr Łaszewski. 
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01:08:29 – 01:09:36 

Piotr Łaszewski: 

Panie Przewodniczący, Szanowna Rado. Żałuję, że zadaję takie pytanie na sesji, bo chętnie bym je 

zadał na komisji jako wspomagające, abyśmy rozwieli wszelkie wątpliwości, bo te wątpliwości mamy, 

i to duże, powiem szczerze. Stąd ta… ta… to moje naleganie na sesję w trybie zwykłym, a nie 

nadzwyczajnym. Znaczy pytanie moje jest takie, uchwała 123 z 28 maja 2020 jest zmieniana tą 

właśnie uchwałą i ta poprzednia uchwała miała taką adnotację, że ona wchodzi w życie po upływie 14 

dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Łódzkiego. Proszę mi wybaczyć, 

jestem świeżym, nowym, może niedoświadczonym radnym, ale próbowałem znaleźć uchwałę w 

Dzienniku Urzędowym Województwa Łódzkiego i nie potrafię jej znaleźć. Jakbyście Państwo byli 

uprzejmi wskazaniem numeru Dziennika Urzędowego Województwa Łódzkiego, kiedy ta uchwała nr 

123/20 Rady Powiatu Kutnowskiego z 28 maja 2020 roku została opublikowana i weszła w życie, a 

dzięki czemu możemy dzisiaj ją zmieniać właśnie tym projektem uchwały, którą właśnie dzisiaj za 

chwilę będziemy głosować. Poproszę mi o wskazanie Dziennika Urzędowego Województwa 

Łódzkiego, kiedy weszła w życie uchwała z 28 maja 2020, nr 123. Dziękuję. 

01:09:38 – 01:09:42 

Marek Drabik: 

Dziękuję. Starosta Daniel Kowalik. 

01:09:42 – 01:09:47 

Daniel Kowalik: 

Poproszę o… o zabranie głosu autora tej uchwały, Panią Martę Znyk.  

01:09:49 – 01:09:50 

Marek Drabik: 

Pani Dyrektor Marta Znyk. 

01:09:52 – 01:10:06 

Marta Znyk: 

To znaczy, jeżeli chodzi o ten Dziennik Urzędowy? Mam odpowiedzieć, tak? W tym momencie nie 

jestem w stanie odpowiedzieć, który to Dziennik Urzędowy. Potrzebowałabym chwili czasu na to, 

żeby to sprawdzić. 

01:10:10 – 01:10:18 

Daniel Kowalik: 

To ja może zapytam, dlaczego taką konieczność Pan Radny zauważył, żeby w tym momencie Panu ten 

numer wskazać? 

01:10:19 – 01:10:31 

Marek Drabik: 
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Momencik, ja będę może czytał, mówił nazwiska, ponieważ jeżeli ktoś potem będzie protokół pisał, 

to nawet nie będzie wiedział, kto mówił. Zabrał głos Pan Starosta Daniel Kowalik i teraz Pan Piotr 

Łaszewski. 

01:10:33 – 01:11:33 

Piotr Łaszewski: 

Panie Starosto, z tego względu, że wiem, że istnieją uchwały WSA w Łodzi, pod które my podlegamy, 

które tego typu uchwały, m.in. łódzką i nr 3, (nieczytelny zapis) uchylały w zakresie takim, że tego 

typu uchwały nie są aktem prawa miejscowego i nie powinny być publikowane w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Łódzkiego. Ja zdaję se sprawy, że jest rozbieżność jakiejś tam interpretacji 

i ja nie mam pewności, że ta uchwała, którą dzisiaj chcemy zmienić w tej chwili, została de facto 

opublikowana. Bo jeżeli nie została opublikowana, no to też nie powinna mieć zapis paragrafu 

trzeciego tak, że wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym. Ten 

zapis jest (nieczytelny zapis) zbędny, niepotrzebny, (nieczytelny zapis) w poprzedniej uchwale i teraz. 

Mam tą wątpliwość, czy uchwała, którą zmieniamy, weszła w ogóle w życie i obowiązuje. Skoro nie 

obowiązuje to bez sensu ją zmieniać. Ona w ogóle nie istnieje, nie obowiązuje, nie została 

opublikowana w Dzienniku Urzędowym. Jakby Pan Starosta był uprzejmy, to 5 minut przerwy. Myślę, 

że to jest kwestia, ktoś mi odpowie i wskaże, że to jest ten Dziennik Urzędowy, albo mi powie, że 

faktycznie ona nie została nigdy nieopublikowana i nie obowiązuje. 

01:11:35 – 01:11:36 

Marek Drabik: 

Dziękuję. 

01:11:36 – 01:11:47 

(nieczytelny zapis) 

01:11:48 – 01:11:51 

Marek Drabik: 

Ale to nie jest informacja, to jest konsultacja. Za chwilę otrzymacie głos. 

01:11:52 – 01:11:55 

Paweł Ślęzak: 

(nieczytelny zapis) 

01:11:56 – 01:12:00 

Marek Drabik: 

Ale najpierw trzeba się zgłosić o… z pytaniem i dopiero Pan będzie mówił. Tak też nie można mówić, 

jak Pan teraz to robi. 

01:12:01 – 01:12:01 

Daniel Kowalik: 
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Zgadza się. 

01:12:02 – 01:12:03 

Paweł Ślęzak: 

(nieczytelny zapis) 

01:12:03 – 01:12:07 

Marek Drabik: 

Ja upominam Pana, żeby Pan po prostu nie zabierał głosu bez zezwolenia. 

01:12:09 – 01:12:11 

Paweł Ślęzak: 

Panie Przewodniczący, ja już byłem... 

01:12:11 – 01:12:13 

Marek Drabik: 

Ale ja Panu udzielę głosu. Ja rozumiem. 

01:12:14 – 01:12:14 

Paweł Ślęzak: 

Ja byłem… 

01:12:14 – 01:12:14 

Marek Drabik: 

Panie Pawle… 

01:12:14 – 01:12:15 

Paweł Ślęzak: 

Upominany, ja byłem… 

01:12:15 – 01:12:15 

Marek Drabik: 

Panie Pawle… 

01:12:16 – 01:12:17 

Paweł Ślęzak: 

Upominany, wie Pan, jak miałem krótkie majteczki. 

01:12:17 – 01:12:18 



26 
 

Protokół z II sesji 

Rady Powiatu Kutnowskiego 

z dnia 22 maja 2024 roku 

Marek Drabik: 

Proszę… proszę Pana… 

01:12:18 – 01:12:20 

Paweł Ślęzak: 

(nieczytelny zapis) Pan w tej chwili upominał no. Ja sobie wypraszam. 

01:12:21 – 01:12:24 

Marek Drabik: 

Ale ja mimo wszystko Pana upominam. No nie róbmy problemu, tam gdzie go nie ma. 

01:12:25 – 01:12:26 

Paweł Ślęzak: 

Dokładnie. 

01:12:26 – 01:12:28 

Marek Drabik: 

No, no to proszę zabierać głos wtedy, kiedy Panu pozwolę. Dziękuję. 

01:12:29 – 01:12:31 

(nieczytelny zapis) 

01:12:31 – 01:12:36 

Marek Drabik: 

Ogłaszam przerwę 10 minut. 

01:21:59 – 01:22:05 

Marek Drabik: 

Wznawiam obrady po przerwie. Proszę o zabranie głosu przez Panią Wicestarostę Annę Konwerską. 

01:22:06 – 01:22:55 

Anna Konwerska: 

Szanowni Państwo, uchwała 123/XX/20 Rady Powiatu Kutnowskiego z dnia 28 maja 2020 roku była 

wysłana do publikacji w Dzienniku Urzędowym. Jednak w wyniku rozstrzygnięcia Wojewody 

Łódzkiego paragraf, który mówił o publikacji tej uchwały w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Łódzkiego, został przez organ nadzoru uchylony. W związku z powyższym, w projekcie uchwały, którą 

Państwo… w uchwale, którą Państwo… nie, w projekcie uchwały, którą Państwo otrzymali na 

dzisiejsze obrady, proszę o zmianę paragrafu trzeciego i wprowadzenie zapisu: „Uchwała wchodzi w 

życie z dniem podjęcia i podlega ogłoszeniu w sposób zwyczajowo przyjęty”. Dziękuję. 
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01:22:59 – 01:24:43 

Marek Drabik: 

Dziękuję. Czy ktoś by chciał z Państwa zabrać głos? Nie widzę. Przystępujemy do głosowania. Czytał 

będę imienną listę radnych. Państwo będą głosować „za”, „przeciw” lub „wstrzymujemy się” wraz z 

autopoprawką. 

Marek Drabik: Jestem za 

Marta Gajewicz: Jestem za 

Artur Gierula: Jestem za 

Agnieszka Janus: Jestem za 

Tadeusz Kaczmarek: Za 

Justyna Karpiak: Jestem za 

Daniel Kowalik: Jestem za 

Magdalena Krupińska-Kotulska: … 

Marek Kubasiński: Jestem za 

Anna Konwerska: Jestem za 

Edyta Ledzion: Jestem za 

Piotr Łaszewski: Jestem za 

Ryszard Olesiński: Jestem za 

Emilia Paryż: Jestem za 

Jolanta Pietrusiak: Jestem za 

Jacek Sikora: … 

Małgorzata Stępniewska: Jestem za 

Andrzej Szarwas: Jestem za 

Paweł Ślęzak: Jestem za 

Tomasz Walczewski: Jestem za 

Mirosław Ziółkowski: … 

Głosowanie dobiegło końca. W jego wyniku przy 18 głosach za, bez wstrzymujących się i bez 

przeciwnych, Rada Powiatu Kutnowskiego podjęła uchwałę nr 15/II/2024 w sprawie zmiany uchwały 

nr 123/XX/20 Rady Powiatu Kutnowskiego z dnia 28 maja 2020 roku w sprawie organizacji wspólnej 

obsługi administracyjnej, finansowej i organizacyjnej jednostek organizacyjnych instytucjonalnej 

pieczy zastępczej zaliczonych do sektora finansów publicznych, dla których organem prowadzącym 

jest Powiat Kutnowski. 
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Punkt 2e 

01:24:43 – 01:25:02 

Marek Drabik: 

Przechodzimy do punktu 2e. To jest zmiany uchwały nr 121/20/20 Rady Powiatu Kutnowskiego z dnia 

28 maja 2020 roku w sprawie utworzenia placówki opiekuńczo-wychowawczej typu socjalizacyjnego 

pod nazwą Dom dla Dzieci „Jaś” we Franciszkowie. Proszę o zabranie głosu przez Panią. 

01:25:05 – 01:25:06 

Edyta Ledzion: 

Dyrektor Martę Znyk. 

01:25:06 – 01:25:07 

Marek Drabik: 

Panią Dyrektor Martę Znyk. 

01:25:09 – 01:26:41 

Marta Znyk: 

Jest to uchwała, która zmienia uchwałę w zakresie statutu Dom dla Dzieci „Jaś” we Franciszkowie. 

Dom dla Dzieci „Jaś” we Franciszkowie jest jednostką wspierania rodziny systemu pieczy zastępczej, 

która została utworzona w związku z deinstytucjonalizacją i koniecznością osiągnięcia przez placówki 

opiekuńczo-wychowawcze Powiatu Kutnowskiego standardów od… które obowiązują od 2021 roku. 

Powiat Kutnowski uchwałą nr 121/XX/20 Rady Powiatu Kutnowskiego z dnia 28 maja 20 roku podjął 

decyzję o utworzeniu tej placówki i jednocześnie nadał jej statut stanowiący załącznik do tej uchwały. 

Aktualnie w związku z potrzebą doprecyzowania zapisów dotyczących funkcjonowania Domu dla 

Dzieci „Jaś” we Franciszkowie, jako jednostki obsługującej… obsługiwanej przez Placówkę 

Opiekuńczo-Wychowawczą we Franciszkowie, zachodzi potrzeba dokonania zmian w statucie 

nadanym uchwałą z 20 roku. I został zmieniony ten załącznik, został sporządzony nowy statut tej 

placówki. Jeżeli mogę się odnieść do… do tego zapisu dotyczącego umieszczania dzieci poniżej 10 

roku życia, zostało też tutaj to wpisane i jest to wynik też zapisów nowelizujących ustawę o 

wspieraniu rodziny w systemie pieczy zastępczej. 

01:26:43 – 01:26:48 

Marek Drabik: 

Dziękuję. Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos? Pan Piotr Łaszewski. 

01:26:49 – 01:27:11 

Piotr Łaszewski: 

Obiecuję, Panie Przewodniczący, ostatnie pytanie. Znaczy żebyśmy mieli pewność, bo to też jest 

kwestia dyskusyjna. Czyli rozumiem, że dyrektor jednostki obsługującej i dyrektor jednostki 

obsługiwanej to jest ta sama osoba? Dobrze rozumiem? Tylko, że raz działa jako dyrektor swojej  
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jednostki, a drugi raz po prostu z upoważnienia Zarządu? Tak de facto dyrektorem do końca nie jest, 

tak? Można tak powiedzieć . 

01:27:12 – 01:27:14 

Marek Drabik: 

Odpowie Pani Wicestarosta Anna Konwerska. 

01:27:16 – 01:27:44 

Anna Konwerska: 

Tak, dyrektor jednostki obsługi… obsługującej jest to ta sama osoba jak dyrektor jednostki 

obsługiwanej, ponieważ utworzenie dwóch jednostek miało na celu wydzielenie domu dla dzieci, w 

którym przebywa mniej niż 15 osób, zgodnie z ustawą o pieczy zastępczej. Natomiast dyrektor 

jednostek obsługiwanej działa na podstawie upoważnienia Zarządu. 

01:27:45 – 01:27:47 

Marek Drabik: 

Dziękuję. Jeszcze raz Pan Piotr Łaszewski. 

01:27:47 – 01:27:58 

Piotr Łaszewski: 

Mamy świadomość tego art. 6, ust. 1, że zakres wspólnej obsługi nie może wyjmować kompetencji 

kierownika lub jednostki (nieczytelny zapis) sektora finansów publicznych, tak? Jest trochę taka próba 

obejścia tego przepisu, rozumiem, ale świadomie Państwo to robicie. 

01:27:58 – 01:29:30 

Marek Drabik: 

Dziękuję. Pani Anna Konwerska. Słowo padło: „tak”. Więcej głosów nie widzę. Przystępujemy do 

głosowania. Projekt uchwały otrzymaliście Państwo wraz z materiałami na sesję. Odczytam teraz listę 

radnych imienną, a Państwo oddacie głosy „za”, „przeciw” lub „wstrzymuję się”. 

Marek Drabik: Jestem za 

Anna… przepraszam. 

Marta Gajewicz: Jestem za 

Artur Gierula: Jestem za 

Agnieszka Janus: Jestem za 

Tadeusz Kaczmarek: Jestem za 

Justyna Karpiak: Jestem za 

Daniel Kowalik: Jestem za 
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Magdalena Krupińska-Kotulska: … 

Marek Kubasiński: Jestem za 

Anna Konwerska: Jestem za 

Edyta Ledzion: Jestem za 

Piotr Łaszewski: Jestem za 

Ryszard Olesiński: Jestem za 

Emilia Paryż: Jestem za 

Jolanta Pietrusiak: Jestem za 

Jacek Sikora: … 

Małgorzata Stępniewska: Jestem za 

Andrzej Szarwas: Jestem za 

Paweł Ślęzak: Jestem za 

Tomasz Walczewski: Jestem za 

Mirosław Ziółkowski: … 

W wyniku głosowania przy 18 głosach za, bez głosów przeciw i bez głosów wstrzymujących się, Rada 

Powiatu Kutnowskiego podjęła uchwałę nr 16/II/2024 w sprawie zmiany uchwały nr 121/XX/20 Rady 

Powiatu Kutnowskiego z dnia 28 maja 2020 roku w sprawie utworzenia placówki opiekuńczo-

wychowawczej typu socjalizacyjnego pod nazwą Dom dla Dzieci „Jaś” we Franciszkowie. 

Punkt 2f 

01:29:30 – 01:30:03 

Marek Drabik: 

Przechodzimy do punktu 2f. Czyli to jest zmiany uchwały nr 121/2… dobrze, (nieczytelny zapis) 

zwiększenia wysokości środków finansowych na utrzymanie dziecka w placówce opiekuńczo-

wychowawczej typu rodzinnego oraz na bieżące funkcjonowanie placówki opiekuńczo-

wychowawczej typu rodzinnego, działającej na terenie Powiatu Kutnowskiego. I to jest to. Proszę o 

zabranie głosu przez Pani Dyrektor Marta Znyk. 

01:30:06 – 01:35:34 

Marta Znyk: 

Uchwała wiąże się z waloryzacją. Zgodnie z art. 86, ust. 2 i 3 ustawy z dnia 9 czerwca 2011 roku o 

wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej kwoty świadczeń na pokrycie kosztów utrzymania 

dziecka w rodzinnej pieczy zastępczej wraz z dodatkami podlegają waloryzacji wskaźnikiem cen 

towarów i usług konsumpcyjnych ogłaszanych przez Prezesa GUS-u od dnia 1 czerwca roku 

kalendarzowego następującego po roku kalendarzowym, w którym wskaźnik cen towarów i usług 

konsum… konsumpcyjnych w okresie od roku kalendarzowego, w którym była przeprowadzana  
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ostatnia waloryzacja przekroczył 105%. Wysokość wyżej zamienionych kwot jest ogłaszana w 

Dzienniku Urzędowym Rzeczpospolitej Polskiej Monitor Polski w drodze obwieszczenia przez prezesa 

właściwego do spraw rodziny w terminie do końca marca roku kalendarzowego, w którym jest 

przeprowadzona waloryzacja. W dniu 8 maja 2024 roku do Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 

w Kutnie wpłynęło pismo Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego, nr RPS i4112/3/2024, w którym zawarte 

jest stanowisko Ministerstwa Rodziny Pracy i Polityki Społecznej w zakresie ustalania wysokości 

zwaloryzowanych kwot świadczeń dotyczących placówek opiekuńczo-wychowawczych typu 

rodzinnego. Zgodnie z art. 114 ustawy z dnia 9 czerwca 2011… 11 roku o wspieraniu rodzinnej 

systemu pieczy zastępczej, placówka typu rodzinnego otrzymuje środki finansowe na utrzymanie 

dziecka oraz środki finansowe na bieżące funkcjonowanie, których wysokość może ulec zwiększeniu 

w drodze uchwały podjętej przez właściwą Radę Powiatu, uchwałę zwiększającą wysokość środków 

finansowych na utrzymanie dziecka w placówce opiekuńczo-wychowawczej typu rodzinnego, u nas 

na terenie powiatu Kutnowskiego Rodzinny Dom Dziecka w Strzegocinie, Caritas Diecezji Łowickiej. 

Rada Powiatu Kutnowskiego podjęła w dniu 28 czerwca 2023 roku. Na mocy tej uchwały zwiększono 

wówczas kwoty, odpowiednio do kwoty 900 na pokrycie… na… jako wysokość zryczałtowanej kwoty 

na utrzymanie dziecka. Natomiast wysokość zryczałtowanej kwoty na utrzymanie dziecka 

legitymującego się orzeczeniem o niepełnosprawności lub orzeczeniem o znacznym lub 

umiarkowanym stopniu niepełnosprawności na kwotę 1 172 zł. (nieczytelny zapis) kwota obejmuje 

takie wydatki jak: wyżywienie dostosowane do potrzeb rozwojowych dziecka, wyposażenie w odzież, 

obuwie, bieliznę, inne pod… przedmioty osobistego użytku stosownie do wieku, indywidualnych 

potrzeb dziecka, środki higieny osobistej, podręczniki pomocy i przybory szkolne, koszty przyjazdu do 

i z miejsca uzasadnionego pobytu poza placówką opiekuńczo-wychowawczą typu rodzinnego, zajęcia 

kulturalne, rekreacyjne i sportowe, zabawki odpowiednie do wieku rozwojowego dziecka, miesięczną 

drobną kwotę do własnego dysponowania przez dziecko umieszczone w placówce opiekuńczo-

wychowawczej typu rodzinnego, opłaty na… za pobyt w bursie lub internacie, jeżeli dziecko uczy się 

poza miejscowością, w której mieści się placówka opiekuńczo-wychowawcza typu rodzinnego. 

Zryczałtowana kwota może zostać zwiększona o wydatki na dofinansowanie wypoczynku poza 

miejscem zamieszkania dziecia… dziecka w wieku 6… od 6 do 18 roku życia raz do roku i pokrycie 

niezbędnych wydatków związanych z potrzebami przyjmowanego dziecka, jednorazowo wydatków 

związanych z wydawaniem… z wystąpieniem zdarzeń losowych lub innych zdarzeń mających wpływ 

na wysokość sprawowanej opieki, tutaj jednorazowo lub okresowo. Na podstawie pisma Łódzkiego 

Urzędu Wojewódzkiego z dnia 7 maja 2024 roku, które tam wcześniej przytaczałam, kwoty moje… 

mają wynosić nie mniej niż 1 002 i 1 305, te na pokrycie kosztów utrzymania. Jednakże, aby wypełnić 

też zapis art. 114, ust. 2 ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej kwoty podniesiono 

do wysokości nie mniejszej niż 1 003 zł i 1 306 zł. Ustalono też kwoty… kwoty wymienione w art. 112, 

ust. 2, art. 119, ust. 1 i 2 i art. 120 cytowanej ustawy wyżej. I teraz ustalono, że środki finansowe 

przeznaczone na usługi telekomunikacyjne do kwoty nie większej niż 526 zł, środki finansowe 

przeznaczone na bieżące naprawy i remonty do kwoty nie więcej niż 2 397 zł, środki finansowe 

przeznaczone na wyposażenie, sprzęt niezbędny dla umieszczonych w placówce dzieci do kwoty nie 

większ… nie większej niż 4 413 zł i środki finansowe przeznaczone na świadczenia opieki zdrowotnej 

lub wyrównywanie opóźnień w nauce do kwoty nie większej niż 4 065 zł. Określono w najwyższej 

dopuszczalnej przepisami ustawie i sugestii Ministerstwa. Dlatego też podjęto, przygotowano 

uchwałę, projekt uchwały zgodnie z wytycznymi Ministerstwa, który przedstawiamy w samym 

(nieczytelny zapis). 

01:35:35 – 01:36:59 
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Marek Drabik: 

Dziękuję. Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos, zadać pytanie? Nie widzę. Przystępujemy do 

głosowania. Stosowne materiały otrzymali Państwo wraz z kompletem materiałów. Czytam imienną 

listę radnych. Proszę o oddanie głosu „za”, „przeciw” lub „wstrzymuję się”. 

Marek Drabik: Jestem za 

Marta Gajewicz: Jestem za 

Artur Gierula: Jestem za 

Agnieszka Janus: Jestem za 

Tadeusz Kaczmarek: Jestem za 

Justyna Karpiak: Jestem za 

Daniel Kowalik: Jestem za 

Magdalena Krupińska-Kotulska: … 

Marek Kubasiński: Jestem za 

Anna Konwerska: Jestem za 

Edyta Ledzion: Jestem za 

Piotr Łaszewski: Jestem za 

Ryszard Olesiński: Jestem za 

Emilia Paryż: Jestem za 

Jolanta Pietrusiak: Jestem za 

Jacek Sikora: … 

Małgorzata Stępniewska: Jestem za 

Andrzej Szarwas: Jestem za 

Paweł Ślęzak: Jestem za 

Tomasz Walczewski: Jestem za 

Mirosław Ziółkowski: … 

Głosowanie dobiegło końca. Stwierdzam, że w wyniku tegoż głosowania przy 18 głosach za, bez 

głosów wstrzymujących i przeciwnych, Rada Powiatu Kutnowskiego podjęła uchwałę nr 17/II/2024 w 

sprawie zwiększenia wysokości środków finansowych na utrzymanie dziecka w placówce opiekuńczo-

wychowawczej typu rodzinnego oraz na bieżące funkcjonowanie placówki opiekuńczo-

wychowawczej typu rodzinnego, działającej na terenie Powiatu Kutnowskiego. 

Punkt 2g 
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Protokół z II sesji 

Rady Powiatu Kutnowskiego 

z dnia 22 maja 2024 roku 

01:36:59 – 01:38:55 

Marek Drabik: 

I tym sposobem przechodzimy do punktu 2g, a punkt 2g dotyczy zmiany liczby członków oraz składu 

osobowego Komisji Edukacji, Kultury i Bezpieczeństwa Publicznego Rady Powiatu Kutnowskiego. 

Związane jest to z tym, że na ostatniej sesji nie było Pana Radnego Pawła Ślęzaka. On wyraził akces do 

pracy w tejże Komisji i dlatego przegłosujemy cały, jakby nowy, uzupełniony skład Komisji. 

Przepraszam. Dobrze, na początku za… przegłosujemy zamknięcie listy, a potem przystępujemy do 

głosowania nad listą, składem Komisji uzupełnionym o osobę Pana Pawła Ślęzaka. Czytam ponownie 

listę radnych, a Państwo oddacie swój głos „za”, „przeciw” lub „wstrzymujecie się”. Głosowanie 

dotyczy zamknięcia listy. Jedyną osobą, która uzupełnia tą Komisję jest Pan Paweł Ślęzak. 

Marek Drabik: Jestem za 

Marta Gajewicz: Jestem za 

Artur Gierula: Jestem za 

Agnieszka Janus: Jestem za 

Tadeusz Kaczmarek: Jestem za 

Justyna Karpiak: Jestem za 

Daniel Kowalik: Jestem za 

Magdalena Krupińska-Kotulska: … 

Marek Kubasiński: Jestem za 

Anna Konwerska: Jestem za 

Edyta Ledzion: Jestem za 

Piotr Łaszewski: Jestem za 

Ryszard Olesiński: Jestem za 

Emilia Paryż: Jestem za 

Jolanta Pietrusiak: Jestem za 

Jacek Sikora: … 

Małgorzata Stępniewska: Jestem za 

Andrzej Szarwas: Jestem za 

Paweł Ślęzak: Jestem za 

Tomasz Walczewski: Za 

Mirosław Ziółkowski: … 
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Rady Powiatu Kutnowskiego 

z dnia 22 maja 2024 roku 

Przy 18 głosach za, bez głosów wstrzymujących się i bez głosów przeciwnych, lista została zamknięta. 

Teraz przystępujemy do... 

01:38:55 – 01:38:57 

Paweł Ślęzak: 

Panie Przewodniczący, jeśli można, to poproszę o głos. 

01:38:58 – 01:38:59 

Marek Drabik: 

Proszę, Pan Paweł Ślęzak. 

01:39:00 – 01:39:55 

Paweł Ślęzak: 

Chciałem bardzo serdecznie podziękować, Szanowni Państwo, za to głosowanie i za przyjęcie mojego 

akcesu do Komisji Edukacji i będąc przy głosie, nadmieniam, kierując się, specjalnie sobie to 

zapisałem, troską o dobre imię Starostwa Kutnowskiego, wnoszę o zdjęcie ze strony Starostwa tekstu 

(nieczytelny zapis) dotyczącego szkół, który zaczyna się w sposób następujący: „Na terenie powiatu 

kutnowskiego funkcjonują szkoły szczebla podstawowego, gimnazjalnego, ponadgimnazjalnego oraz 

wyższego”. Szanowni Państwo, bardzo proszę o zdjęcie tego, bo to nas po prostu kompromituje i 

potem jest ta tabela, w której wymienione są gimnazja itd., itd., na stronie Powiatu w zakładce 

„Edukacja”. Dziękuję bardzo. 

01:39:55 – 01:40:05 

Marek Drabik: 

Dziękuję. No to jakby nie było elementem tej… tej sesji, natomiast zachęcam do pracy w Komisji i 

wówczas takie sprawy będzie Pan mógł poruszać. 

01:40:06 – 01:40:06 

Paweł Ślęzak: 

Jasne. 

01:40:06 – 01:41:12 

Marek Drabik: 

Przystępujemy do głosowania nad składem Komisji poszerzonym o osobę Pana Pawła Ślęzaka. 

Czytam imienną listę radnych. Państwo proszę oddać głos: „za”, „przeciw” lub „wstrzymuję się”. 

Marek Drabik: Jestem za 

Marta Gajewicz: Jestem za 

Artur Gierula: Jestem za 

Agnieszka Janus: Jestem za 
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Tadeusz Kaczmarek: Jestem za 

Justyna Karpiak: Jestem za 

Daniel Kowalik: Jestem za 

Magdalena Krupińska-Kotulska: … 

Marek Kubasiński: Jestem za 

Anna Konwerska: Jestem za 

Edyta Ledzion: Jestem za 

Piotr Łaszewski: Jestem za 

Ryszard Olesiński: Jestem za 

Emilia Paryż: Jestem za 

Jolanta Pietrusiak: Jestem za 

Jacek Sikora: … 

Małgorzata Stępniewska: Jestem za 

Andrzej Szarwas: Jestem za 

Paweł Ślęzak: Jestem za 

Tomasz Walczewski: Za 

Mirosław Ziółkowski: … 

Głosowanie dobiegło końca. Stwierdzam, że (nieczytelny zapis) w jego wyniku przy 18 głosach za, bez 

głosów wstrzymujących się i bez głosów przeciwnych, Rada Powiatu Kutnowskiego podjęła uchwałę 

nr 18/II/2024 w sprawie zmiany liczby członków oraz składu osobowego Komisji Edukacji, Kultury i 

Bezpieczeństwa Publicznego Rady Powiatu Kutnowskiego. 

Punkt 2h 

01:41:12 – 01:41:37 

Marek Drabik: 

Przechodzimy do punktu 2h. To jest podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Doraźnej ds. 

zmian w Statucie Powiatu Kutnowskiego. Ja teraz Państwu przeczytam listę osób zgłoszonych do tej 

Komisji: Marek Drabik, Tomasz Walczewski. 

01:41:37 – 01:41:37 

Tomasz Walczewski: 

Za. 

01:41:39 – 01:41:49 
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Rady Powiatu Kutnowskiego 

z dnia 22 maja 2024 roku 

Marek Drabik: 

Listę osób czytamy, ale proszę (nieczytelny zapis). Daniel Kowalik. 

01:41:49 – 01:41:53 

Tomasz Walczewski: 

(nieczytelny zapis) 

01:41:53 – 01:42:22 

Marek Drabik: 

Ale to nie jest tematem dzisiejszej. Tadeusz Kaczmarek. Czy do tej grupy osób jeszcze ktoś z Państwa 

chciałby zgłosić swój akces? Pani Edyta Ledzion. 

01:42:21 – 01:42:25 

Edyta Ledzion: 

(nieczytelny zapis). Tak, ja chciałam zgłosić swój akces do pracy Komisji. 

01:42:31 – 01:45:29 

Marek Drabik: 

Uważam, że jest wystarczająca ilość osób. To zawsze, jeżeli ktoś będzie chciał, no to możemy jakby to 

zmieniać. Dobrze? Dobrze. Skoro jest zgoda, przegłosujemy skład Komisji Statutowej w składzie: 

Tomasz Walczewski, Daniel Kowalik, Tadeusz Kaczmarek, Marek Drabik, Edyta Ledzion. 

Przystępujemy do głosowania. Kto z Pań i Panów Radnych jest za takim, jak przeczytałem, składem 

Komisji ds. zmian w statucie Powiatu Kutnowskiego, za zamknięciem listy, tak? Dziękuję. 

Przystępujemy do głosowania imiennego. 

Marek Drabik: Jestem za 

Marta Gajewicz: Jestem za 

Artur Gierula: Jestem za 

Agnieszka Janus: Jestem za 

Tadeusz Kaczmarek: Jestem za 

Justyna Karpiak: Jestem za 

Daniel Kowalik: Jestem za 

Magdalena Krupińska-Kotulska: … 

Marek Kubasiński: Jestem za 

Anna Konwerska: Jestem za 

Edyta Ledzion: Jestem za 
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Rady Powiatu Kutnowskiego 
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Piotr Łaszewski: Jestem za 

Ryszard Olesiński: Jestem za 

Emilia Paryż: Jestem za 

Jolanta Pietrusiak: Jestem za 

Jacek Sikora: … 

Małgorzata Stępniewska: Jestem za 

Andrzej Szarwas: Jestem za 

Paweł Ślęzak: Jestem za 

Tomasz Walczewski: Jestem za 

Mirosław Ziółkowski: … 

Głosowanie dobiegło końca. Przy 18 głosach za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących 

się, lista kandydatów została zamknięta. Przystępujemy do głosowania nad uchwałą. Ponownie 

czytam listę obecności Państwa radnych i Państwo oddacie głosy „za”, „przeciw” lub „wstrzymujecie 

się”. 

Marek Drabik: Jestem za 

Marta Gajewicz: Jestem za 

Artur Gierula: Jestem za 

Agnieszka Janus: Jestem za 

Tadeusz Kaczmarek: Jestem za 

Justyna Karpiak: Jestem za 

Daniel Kowalik: Jestem za 

Magdalena Krupińska-Kotulska: … 

Marek Kubasiński: Jestem za 

Anna Konwerska: Jestem za 

Edyta Ledzion: Jestem za 

Piotr Łaszewski: Jestem za 

Ryszard Olesiński: Jestem za 

Emilia Paryż: Jestem za 

Jolanta Pietrusiak: Jestem za 

Jacek Sikora: … 
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Małgorzata Stępniewska: Jestem za 

Andrzej Szarwas: Jestem za 

Paweł Ślęzak: Jestem za 

Tomasz Walczewski: Za 

Mirosław Ziółkowski: … 

Stwierdzam, że w wyniku głosowania przy 18 głosach za, bez głosów wstrzymujących się i bez głosów 

przeciwnych, Rada Powiatu Kutnowskiego podjęła uchwałę nr 19/II/2024 w sprawie powołania 

Komisji Doraźnej ds. zmian w Statucie Powiatu Kutnowskiego. 

Punkt 2i 

01:45:30 – 01:45:55 

Marek Drabik: 

Przechodzimy do punktu 2i. To jest podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji 

Doraźnej ds. zmian w Statucie Powiatu Kutnowskiego. Projekt stosowny otrzymali Państwo w 

materiałach. Teraz ogłoszę minutę… 3 minuty przerwy, gdzie Komisja zajmie się sprawą 

Przewodniczącego. Dziękuję. 

01:47:38 – 01:49:20 

Marek Drabik: 

Wznawiam obrady po przerwie. Dziękuję. Komisja (nieczytelny zapis) siebie wyjaśnia Państwu, 

wybrała osobę Przewodniczącego. Został nią Pan Tadeusz Kaczmarek. I teraz nad tą kandydaturą 

podejmiemy głosowanie. Tak, głosu… głosujemy, w wyniku czego zostanie podjęta uchwała. Czytam 

ponownie imienną listę radnych Państwa i proszę o oddanie głosu „za”, „przeciw” lub „wstrzymuję 

się”. 

Marek Drabik: Jestem za 

Marta Gajewicz: Jestem za 

Artur Gierula: Jestem za 

Agnieszka Janus: Jestem za 

Tadeusz Kaczmarek: Jestem za 

Justyna Karpiak: Jestem za 

Daniel Kowalik: Jestem za 

Magdalena Krupińska-Kotulska: … 

Marek Kubasiński: Jestem za 

Anna Konwerska: Jestem za 

Edyta Ledzion: Jestem za 
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Piotr Łaszewski: Jestem za 

Ryszard Olesiński: Jestem za 

Emilia Paryż: … 

Jolanta Pietrusiak: Jestem za 

Jacek Sikora: … 

Małgorzata Stępniewska: Jestem za 

Andrzej Szarwas: Jestem za 

Paweł Ślęzak: Jestem za 

Tomasz Walczewski: Za 

Mirosław Ziółkowski: … 

W wyniku głosowania przy 17 głosach za, bez głosów wstrzymujących się i głosów przeciwnych, Rada 

Powiatu Kutnowskiego podjęła uchwałę nr 20/II/2024 w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji 

Doraźnej ds. zmian w Statucie Powiatu Kutnowskiego, którym został Pan Tadeusz Kaczmarek. 

Punkt 3 

01:49:22 – 01:49:28 

Marek Drabik: 

Przechodzimy do realizacji punktu 3. To jest zakończenie obrad. Dziękuję Państwu za przybycie. 

 

Sesja nagrana była na płycie CD opisanej II Sesja Rady Powiatu Kutnowskiego z dnia 22 maja 2024 

roku. 

Protokołowała: 

Monika Gawryszczak 
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